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Protokoll från avdelningsstyrelsemöte 
 
Datum: 2023-10-25—2023-10-26 
Plats:  Norrköping, videorum vintern  
 
Deltagare: 
Sanna Norblad, ordförande  Alena Barzngi, vice ordförande  
Anna Ahnlund, ordinarie    Catharina Backelund, ordinarie  
Christer Blom, ordinarie    Fredrik Bergman, ordinarie  
Linda Ivung, ordinarie   Magnus Blomqvist, ordinarie   
Jessica Saverstam, ersättare 
Magnus Kron, ST    Andreas Lindbäck, ST (dag1)   
Tomas Fröstberg, ST (dag 1)  Krister Erixson, ST (dag 2) 
Natalie Schröder, centralt HSO, (§ 7)  
 
Förhinder: 
Linus Ohlson, ordinarie 
Mikael Vester, ersättare 
Joakim Skogner, ersättare 
 
§ 1 Mötets öppnande 
Sanna hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 
 
§ 2 Fastställande av dagordning och utse granskare 
Dagordningen fastställs med följande tillägg:  

- guldnål (§ 6)  
- Kollektivavtal resor endagstraktamente (§ 10) 
- Klämdagar (§10)  
- NOR (§ 10)  
- utvärdering sektionsdagar (§ 10)  

 
Jessica utses till granskare av dagens protokoll. 
 
§ 3 Föregående mötesprotokoll, 2023-07 
Protokollet gås igenom och läggs till handlingarna. 
 
§ 4 Styrelseutveckling 
Styrelseutveckling tillsammans med Magnus Kron och Andreas Lindbäck.  
Genomgång och diskussion kring skyddsorganisation tillsammans med Tomas 
Fröstberg. 
 
§ 5 RALS 
Sanna och Magnus rapporterar aktuellt läge. Det har varit två förhandlingstillfällen.  
 
ST har motiverat och argumenterat för våra yrkanden. Arbetsgivaren har lämnat egna 
yrkanden. Nuläget är att vi återupptar förhandlingarna under fredag. Det är uppbokat 
tre förhandlingstillfällen även nästa vecka.  
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Vi kommer ha informationsträffar för våra medlemmar längre fram. Sanna och Magnus 
tittar på datum.  

 
§ 6 Ekonomi 
Catharina redogör för ekonomin som är fortsatt god.  
 
Deklarationen skickades in den 29 juni via post men har inte inkommit till skatteverket. 
Catharina har ringt dit och även skickat in deklarationen på nytt i mitten av oktober.  
Detta innebär att förseningsavgift kommer. 
 
Genomgång av förslag till revidering av budget 2023 samt förslag till budget 2024 
görs. Underlaget skickas ut efter mötet för påsyn och ev. synpunkter.  
 
Beslut: Styrelsen beslutar att köpa in tio stycken guldnålar från förbundet. Linda 
beställer och hämtar upp dem.  
 
Placering av pengar - tas vid nästa möte. 
 
§ 7 Arbetsmiljö 
Styrelsen diskuterar aktuella arbetsmiljöfrågor. 
 
Migrationsverket har inrättat fem återvändandecenter fördelat inom regionerna genom 
att starta upp verksamheten på boenden som redan finns. Beslutet gick väldigt fort och 
piloter är igång. Riskbedömningar har genomförts centralt, regionalt och påbörjats på 
enhetsnivå. Återvändandecentrena ser olika ut inom regionerna. Senast den 1 
december ska en rapport lämnas. Oro finns bland övriga enheter som haft 
återvändandearbete, när arbetet nu läggs på återvändandecenter. Utbildningar 
genomförs med berörd personal, först ut är region Syd. Det har bildats arbetsgrupper i 
regionerna och vi konstaterar att informationen till ATO har varit otillräcklig från 
arbetsgivaren.   
 
Möte med HR gällande uppföljning hantering av kränkande särbehandling har 
genomförts. Kvalitetsgranskning behövs. Nytt möte är inbokat. Uppföljningar bör även 
ske regionalt.  
 
Arbetsskadeanmälningar till försäkringskassan är viktigt och behöver påminnas om. 
Utredningsförfarandet är betydelsefullt för en tillförlitlig process. Kompetens behövs 
inom detta område. Sanna påminner HR om att få statistiken utskickad.  
 
Arbetsmiljöverket har bett arbetsgivaren utreda bristerna i säkerhetsrutinerna vid 
förvaret i Märsta. Två rymningar har skett på kort tid. Detta behöver även lyftas till 
säkerhetsavdelningen.   
 
Catharina, Jessika och Natalie har tittat på ST arbetsmiljöprogram och har kommit 
fram till att vi kan arbeta vidare med punkt nr 3. Nytt möte planeras in. Återkoppling 
sker på novembermötet.  
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Skyddsombudsorganisationen: ST kommer lägga fram hur vi vill ha det till övriga. 
Alena, Sanna och Catharina bokar in ett möte med Saco-S. Sanna informerar HR-
direktören.  
 
§ 8 Rapporter från verksamheten   
Sanna har haft ett första samtal med vår nya GD, Maria Mindhammar. Sanna bjuder in 
henne till vårt styrelsemöte, prel. i december.   
 
Krille och Fredrik redogör kort gällande den tvisteförhandling som varit, förvar 
Göteborg. Protokollet har inkommit. Kan bli en central tvist.  
 
§ 9 Interna arbetet 
Genomgång inför kommande avdelningsråd görs. Kallelse har gått ut och dokumenten 
är klara för publicering. Anette Berthelius har tackat ja som mötesordförande. 
Catharina föreslås som mötessekreterare.  
 
Nyhetsbrev: skickas ut med information gällande RALS, när vi vet mer. 
Hemsidan: alla sektioner påminns om att uppdatera sina sidor.  
 
§ 10 Övriga frågor 
Klämdagar: Fredrik och Magnus fortsätter med frågan. Ett nytt möte med AG är 
inbokat den 16 november.   
 
Kollektivavtal resor endagstraktamente: Alena och Anna ser över frågan och 
förbereder. Sanna kontaktar Natalie gällande arbetsmiljödelen och AFS 2020:1, som 
tas i ett annat spår. 
 
NOR: Styrelsen diskuterar kring deltagande och att vi behöver se över på vilket sätt vi 
deltar i vår roll. Vi kommer lyfta frågan till VL att vi gärna vill delta.  
 
Sektionsdagar uppföljning: Sektionerna har återkopplat att det är bra och uppskattade 
dagar, bra lokal sist, kul att HR-direktören kom, bra innehåll, trevligt och inspirerande, 
ser gärna att någon aktivitet kan anordnas, rotation i gruppdiskussioner och kan gärna 
hålla på längre dag 2 när vi ändå träffas. Sanna kommer se över tänkbara datum inför 
vårens sektionsdagar så vi kan förbereda oss i god tid. 
 
§ 11 Nästa möte 
Avdelningsråd 2023-11-16 Skype  
Styrelsemöte 2023-11-28/29 Skype 

 
§ 12 Mötets avslutande med reflektion 
Sanna tackar alla för deltagandet och avslutar mötet. 
 
 
 
Sanna Norblad     Catharina Backelund 
Ordförande      Sekreterare 
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